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全球环境创意基金（GEIF）为北京市朝阳区永续全球环境研究所（简称“全球环境研究所，GEI”）的一个基金项目，于2016年2月成立，
种子资金来源于美国布莱蒙基金的捐赠。GEIF 通过支持中国和其他发展中国家的研究部门、社会组织和民间机构，在环境与发展领
域的创新研究与实践，建立与国内外政府机构及基金会、企业等民间力量的伙伴关系，整合资源，实现全球的绿色与可持续发展。

Global Environmental Innovation Fund (GEIF) is the fund project of Global Environmental Institute (GEI) and was founded in February 2016 
with capital from the US-based blue moon fund. GEIF supports the research institutes and civil society organizations from China and 
other developing countries conducting innovative research and on-the-ground projects. GEIF works closely with foundations, enterprises 
and civil society organizations from China and abroad to fund this work in order to realize a global, green and sustainable future.

2017 年，GEIF 资助开展了有关打击国际非法野生动物贸易的政策梳理与需求调研，通过
大量的实地走访与数据分析，为中国象牙禁贸令的后续有效实施，以及GEI 野生动物贸
易项目的战略制定提供支持。©周晓雄，新华社
In 2017, GEIF supported data and policy analysis on the international wildlife trade ban 
specifically focused on identifying and closing loopholes in the Chinese illegal ivory 
trade ban. ©Xiaoxiong ZHOU, Xinhua News Agency

鼓励环境与发展领域前瞻性和创新性的思维、方法和模式，
支持以政策建议和市场手段解决全球性的环境问题。
To encourage innovative and progressive thinking, methods 
and models in the fields of environment and development, and 
support the use of policy recommendations and pilot  projects 
to solve environmental problems.

我们接受国内外企事业单位、社会团体、基金会、其他组
织及个人的捐赠。
We accept donations from any Chinese or foreign organization, 
business or individual in accordance with Chinese laws and 
regulations.

•	 基金战略设计与项目开发
•	 资金筹措与伙伴关系拓展
•	 项目资助与管理
•  Strategy design and project development
•  Fundraising and partnership development
•  Project funding and management

支持通过前瞻性和创新性的政策和市场手段，解决全球性的环境问题
Supporting Innovative and Progressive Projects that Solve Environmental Problems

我们的宗旨：
Our Mission:

我们的资金来源：
GEIF Sources of Funding:

我们的资助方向：
The Direction of Funding:

我们的工作：
What We Do:

能源与气候变化
Energy and Climate 

Change

海洋保护
Marine Conservation

投资、贸易与环境
Investment Trade and 

the Environment

生态保护与社区发展
Ecosystem Conservation & 
Community Development



如果你是中国或其他发展中国家的社会组织、民间机构和研究部门，并在GEIF 的资助领域范围内有创新性的方法、机制、模式和解决方案，欢迎与我
们的项目官员接洽。对于能够提供配套资金的项目，我们将优先考虑。
Civil society organizations, private institutions and research departments located in and carrying out projects within China or other developing countries      related to 
sustainable development are eligible for GEIF funding. Priority will be given to projects that can provide matching funds.

全球环境研究所
全球环境创意基金

Global Environmental Institute
Global Environmental Innovation Fund 
(GEIF)

申请我们的项目
Applying for GEIF Projects

项目申请流程
Application Procedure

捐赠形式
Methods of Donation

联系方式
Contact Us

•  直接支持现有项目 ｜ Contribute to existing projects
•  专项基金项目捐赠 ｜ Fund special project activities
•  非限定性资金捐赠 ｜Make an un-restricted donation

+86 10 85325910 ext.220

wjzhao@geichina.org

申请机构提交项目概念书
Applicant submits project 

concept

项目概念书通过初筛
 Project concept undergoes 

preliminary review

捐赠流程
Donation Procedure

双方沟通捐赠意向
Discuss donation

签订捐赠协议
Sign a bilateral donation 

agreement

捐赠方支付捐款
 Donation is made

执行项目
 Execute Project

申请机构提交项目申请书、
预算和相关材料

 Applicant submits project 
application, budget proposal 

and other materials

GEIF 秘书处提交理事会
GEIF Secretariat submit 

materials for Board 
consideration

签署协议
Agreement Signed

GEI 是一家有国际影响力的本土民间机构，多年来，我们同合作伙伴一起，共同推动中国、东南亚以及非洲的环境保护和经济发展。

- 	作为首个引进并本土化协议保护机制的机构，我们同地方政府和社区共同建立了 15 万公顷协议保护示范地，使数百万人间接受益，并为国家公园和
生态保护的政策制定与完善提供了借鉴和参考；

- 	我们是第一家“走出去”的国内民间NGO，在缅甸、斯里兰卡、老挝、越南、喀麦隆、刚果（金）、乌干达、莫桑比克等国家开展项目；

- 	我们开发了“低碳政策量化分析工具”，在重庆市、广东省、山西阳泉和朔州市进行了示范应用，并针对来自 20 余个省市的 1000 多名政府官员和
300 多名技术专家学者开展了关于工具应用的培训；

- 	我们新组建的海洋保护项目，致力于通过推动海洋国家公园的建设，保护具有国家代表性的大面积海洋生态系统，实现海洋自然资源科学保护和合理
利用；并通过中国与非洲、东盟、一带一路沿线国家的合作，推动海洋保护全球治理。

在开展这些工作的同时，我们也希望资助中国本土民间机构和其他发展中国家机构来解决全球的环境问题。为实现这一目标，我们需要可持续的资金注
入开展工作，我们期待您成为我们的捐赠人，和我们共同发展环保事业。

GEI is a leading Chinese civil society organization with international influence. For nearly two decades, we have worked with partners to simultaneously promote 
environmental conservation and economic development in China, South East Asia and Africa. 
-	 As the first organization to localize community-based conservation mechanisms to China, GEI introduced the mechanism across 150,000 hectares, indirectly 

benefiting millions of people. 
- 	 We were also the first Chinese NGO to work abroad, and have carried out projects in Myanmar, Sri Lanka, Laos, Vietnam, Cameroon, D.R. Congo, Uganda, 

Mozambique, etc.
-	 As one of the first organizations to participate in improving Chinese low-carbon policy making, GEI developed a ‘low-carbon policy analysis toolkit,’ which was used 

by Chongqing City, Guangdong Province, Shanxi’s Yangquan and Shuozhou City, and has been disseminated to over 1000 policy makers and 300 experts across 20 
provinces and cities in China. 

-	 Our Marine Conservation program is devoted to establishing marine national parks in order to secure a healthy marine ecosystem within a sustainable world. Lead 
by a China-based team, this work involves collaborators from countries in Africa, ASEAN and the Belt and Road.

As we continue to carry out this work, we also endeavor to support more local civil society organizations to contribute to solving China’s environmental problems. We 
established GEIF in order to achieve this goal. We look forward to working with you.

成为我们的捐赠人
Become A GEIF Donor


